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OR-RM.0012.2.17.2020 
 

Protokół Nr 2/20 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 lutego 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 
komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji 
wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad oraz wprowadził 

dodatkowy punkt 2a „Analiza materiałów ba sesję Rady Miejskiej w Koronowie”. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

2a. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali porządek 

obrad.           

 

Ad. 2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 
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Radny Pan Tomasz Gordon – Jak Wam przedstawicielom izb rolniczych tłumaczą to, że 

fundusze w związku z suszą ubiegłoroczną nie są wypłacane.  

Pani Dorota Goś przedstawiciel izb rolniczych – Na chwilę obecną temat nie był poruszany. 

Jest tak i nie da się nic zrobić. Bardzo wielu rolników nie uzyskało środków finansowych w 

związku z suszą 

Pan Waldemar Małaczyński przedstawiciel izb rolniczych – Część płatności jak mieliśmy 

ostatnie spotkanie właśnie spłynęła. Planowaliśmy w najbliższym czasie we Wtelnie 

zorganizować spotkanie izb rolniczych z rolnikami. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz -  Prosimy też o informację wtedy do komisji. Jeśli chodzi 

o te dopłaty suszowe to moja propozycja jest taka żebyśmy wywołali uchwałę. 

Radny Pan Tomasz Gordon – My możemy jako Apel.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Może to być uchwała albo Apel odczytany na najbliżej 

sesji.  

Pani Dorota Goś przedstawiciel izb rolniczych -  Odroczenie wypłat jest związane z tym, że 

osoby które złożyły najpóźniej wnioski jeszcze pieniędzy nie dostały. Ciągle były błędy w 

protokołach. Komisja suszowa podpisała wszystkie protokoły.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz -  Ale wypłaty miały być do końca roku 2019, a jest 

koniec lutego 2020 r. i my nic nie wiemy.  

Radny Pan Tomasz Gordon – Kierownik w Bydgoszczy twierdzi, że wszystko mają 

załatwione tylko czekają na środki.  Także temat będzie załatwiony do 31.03.2020 r.   

Apel wystosować do Ministra Rolnictwa i do wojewody. 

Pan Marian Zubik Przewodniczący Związku Zawodowego Rolnictwa „Samoobrona” 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego – O ile chodzi o niezgodności to to nie może się 

zgadzać. Ja mam trzy pomiary gruntów, każdy inny. My będziemy napierać mocno na rząd. 

Bo my nie możemy prosić o jałmużnę ze strony rządu. Powinno być powszechne 

ubezpieczenie gruntów. Ale muszą być na to środki. Są problemy. Mamy kilka problemów 

do załatwienia. Zależy to od rolników czy będą działali i przymuszali rząd do pewnych 

działań.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Chciałabym się odnieść do problemu spółek wodnych i 

Wód Polskich. Chodzi mi o to, żeby spółki wodne działały w kierunku inwentaryzacji 

urządzeń, które mamy na terenie gminy. Chodzi o zatrzymywanie wody.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Taka informacja odnośnie suszy 

2019 r. Odnotowaliśmy 601 wniosków – 15,368 ha- powierzchnie dotknięte klęską. Trzeba 
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było robić ileś poprawek do protokołu. Było ileś różnych interpretacji z Ministerstwa 

Rolnictwa.  Bardzo chcę podziękować tym 13 osobom, które brały udział w posiedzeniach 

komisji.  Gmina Koronowo działa w ramach Konwentu Wójtów i Burmistrzów. Konwent 

wysunął taki pomysł. Czy to zadanie nie powinno całe być skierowane do ARiMR. Odnośnie 

wypłaty suszowej.  

Radny Pan Patryk Bociek – odnośnie spółek wodnych to każdy rolnik powinien 

odprowadzać składkę do spółek wodnych.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Zgodnie z obecnym prawem 

wodnym organ gminy określa zasady przyznawania dotacji spółkom wodnym. W uchwale 

podjętej w grudniu 2019 roku jest dotacja do 80%. Ale musi być wkład własny.  Dotacji mają 

udzielać tez powiat, marszałek i wojewoda.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Kto występuje o dotację do wojewody, marszałka, 

starosty? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Zarząd spółki. W tym roku 65 

tys. gmina dołożyła do spółki.  

Radny Pan Tomasz Gordon – Możemy pojechać do spółki wodnej i zobaczyć jak są 

wykorzystywane środki z dotacji.  

Radny Pan Bogusław Guziński - Ale mi mówili, że mogą mieć problem ze spełnieniem 

warunku wkładu własnego. Aby dostać dotacje w gminy czy innych jednostek.  

Członkowie komisji zdecydowali aby na kolejne posiedzenie zaprosić członków zarządu 

spółki wodnej.  

Składka za 1 ha konkurencyjny wynosi 45 zł- ustalona przez spółkę. Członków spółki 

wodnej mamy ok 300. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Ja uważam, że konieczne 

będzie spotkanie z przedstawicielami spółki wodnej aby wszystko wyjaśnić.   

Pan Marian Zubik Przewodniczący Związku Zawodowego Rolnictwa „Samoobrona” 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego – Powinna zostać zrobiona inwentaryzacja. 

Wnioski: 

Zaprosić na kolejne posiedzenie przedstawicieli Spółki Wodnej.  

Apel do wojewody na sesje rady. 

Zorganizować spotkanie z Izbą Rolniczą.  

Posiedzenie komisji opuścił radny Pan Henryk Borowicz. Obecnych 6 członków komisji.   
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Ad. 2a. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  6 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2020. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  6 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

Pani Żaneta Zenel Pełnomocnik Burmistrza Koronowa ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2020 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  6 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

Pani Emilia Suska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości lokalowej 

stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  6 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 
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Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski  przedstawił projekt uchwały 

w sprawie w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy, za usługę w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

z terenu gminy Koronowo. 

Członkowie komisji zostali poinformowani o autopoprawce, która zostanie wprowadzona na 

sesji rady.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poruszył temat zwiększenia pakietu worków 

do segregacji odpadów komunalnych. Ponieważ to co otrzymali właściciele domków 

jednorodzinnych wystarczy być może do września br. dlatego należałoby w drugiej połowie 

roku doposażyć mieszkańców.  

Kolejna sugestia dotyczy tego aby sprzedaż worków odbywała się także w soboty w PSZOK 

– u. Aby w worki mogli zaopatrzyć się także działkowcy przyjeżdżający w weekendy.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  6 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące komisji. 

Przewodniczący komisji odczytał Apel do Radnych oraz skargę na Dyrektora Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pana M.H. 

Przewodniczący komisji poruszył również temat skargi na działalność Burmistrza Koronowa 

dotyczącej zwrotu kosztów dowozu dzieci do szkół.  

Członkowie Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie zaopiniowała 

skargę jako zasadną. Stwierdzono, że dzieci mogły uczęszczać do szkół w Koronowie, 

ponieważ spełniały one wymogi.  

Dotychczas są to trzy wnioski i zwrot kosztów dowozu dzieci.  

Pan radny Bogusław Guziński poinformował członków komisji, że był obecny na 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Stwierdził, że radni powinni skupić się nad 

dwoma wątkami. Pierwszy to te trzy wnioski, a drugi to co powinna zrobić Gmina Koronowo 

na przyszłość.  

Przewodniczący komisji poruszył również temat wielokrotnie podejmowany na komisjach 

rady dotyczący działek Pani A. P. Zapytał Zastępcę Burmistrza Pana Piotra Kazimierskiego 

co w tym temacie?  
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Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował, że z Panią A.P. odbyła 

się rozmowa w styczniu br.  Podział działek odbył się pod koniec zeszłego roku. KOWR 

wyraził zgodę na przejęcie tej części działek pod drogę. Ze Starostwa Powiatowego 

przyszła informacja w jakim zakresie będzie trzeba przebudować ścieżkę rowerową. 

Sprawa jest w toku.  

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 11.45 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                         /-/ Tomasz Skotnicki 


